
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 14. června 2021 
 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., 
doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Ondřej Kuba, Ing. Zuzana Gojná  
Omluveni: 
doc. Ing. Jiří Cakl, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc. 
Hosté: 
prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., doc. Ing. Jitka Komárková, Ph.D. 
 
č. j.: akred/0009/2021 

 

Program jednání: 

 
1. Zahájení. 
2. Projednání změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
3. Projednání návrhu směrnice Příprava, změny a hodnocení studijních programů na Univerzitě 

Pardubice.  
4. Projednání kontrolních zpráv k institucionální akreditaci Univerzity Pardubice z oblastí 

vzdělávání Ekonomické obory a Informatika. 
5. Různé. 
6. Závěr. 

 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Málek, přivítal 
přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění navrženého 
programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
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2. Projednání změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Málek přivítal na jednání RVH zástupce Fakulty ekonomicko-správní, prof. Stejskala, děkana 
fakulty, a doc. Komárkovou, proděkanku pro studium a pedagogickou činnost. Prof. Stejskal seznámil 
přítomné členy RVH se změnami v uskutečňovaných studijních programech fakulty a s důvody, 
které management fakulty k těmto změnám vedly. První skupinou změn je změna garantů 
bakalářských studijních programů Ekonomika a management, Informatika a systémové inženýrství 
a Informatics and System Engineering. Navrhovaní garanti splňují požadavky akreditačních standardů 
včetně požadavků na publikační činnost. Prof. Stejskal také zdůvodnil, proč fakulta požaduje změnu 
garanta bakalářského studijního programu Ekonomika a management s účinností od 1. ledna 2022. 
Další předloženou změnou je změna smlouvy se zahraniční vysokou školou, se kterou je navazující 
studijní program Regional Development and Governance uskutečňován ve spolupráci. Prof. Stejskal 
vysvětlil, že změna smlouvy je de facto pouze formálního charakteru. Původní partnerská univerzita, 
Šiauliai University, se na základě nového litevského zákona stala součástí Vilnius University. 
Prof. Málek otevřel diskuzi, ve které vystoupili dr. Bělina, prof. Molková. 
Prof. Molková připomněla, že nová garantka bakalářských studijních programů, doc. Komárková, 
garantuje již navazující studijní programy Informatika a systémové inženýrství a Informatics 
and System Engineering.  
Bylo konstatováno, že veškeré navrhované změny jsou změnami zásadního charakteru (dle opatření 
rektora č. 10/2020) a univerzita má povinnost tyto změny oznámit Národnímu akreditačnímu úřadu 
ve lhůtě 60 dní od jejich účinnosti. 
Prof. Málek poděkoval zástupcům fakulty za účast na jednání RVH. K bodu jednání proběhla uzavřená 
diskuze. Předseda RVH nechal hlasovat o návrzích usnesení. 
 
Návrh usnesení k bodu 2a – změna garantů studijních programů: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předložené žádosti Fakulty 
ekonomicko-správní o změnu garanta bakalářských studijních programů Informatika a systémové 
inženýrství a Informatics and System Engineering se standardní dobou studia 3 roky (původní garant 
doc. Ing. Pavel Petr, Ph.D., nový garant doc. Ing. Jitka Komárková, Ph.D.) a o změnu garanta 
bakalářského studijního programu Ekonomika a management se standardní dobou studia 3 roky 
(původní garant doc. Ing. Marcela Kožená, Ph.D., nový garant Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D.), 
a postoupí informaci o změnách Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Návrh usnesení k bodu 2b – změna smlouvy s právnickou osobou, se kterou je studijní program 
uskutečňován ve spolupráci: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Fakulty 
ekonomicko-správní o změnu smlouvy se zahraniční vysokou školou, se kterou je navazující studijní 
program Regional Development and Governance, se standardní dobou 2 roky, uskutečňován 
ve spolupráci, a postoupí informaci o změně Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Projednání návrhu směrnice Příprava, změny a hodnocení studijních programů na Univerzitě 
Pardubice. 
Prof. Málek předal slovo prof. Molkové, která přítomným členům přiblížila důvody pro tvorbu souhrnné 
směrnice Příprava, změny a hodnocení studijních programů na Univerzitě Pardubice. Zdůraznila, 
že směrnice v sobě sdružuje několik platných opatření rektora, které se týkají procesu schvalování 
a uskutečňování studijních programů. Prof. Molková dále upozornila, že paralelně probíhá také 
příprava novely Akreditačního řádu UPCE, na kterou se v některých částech předkládaná směrnice 
odkazuje. Návrh směrnice byl poskytnut k připomínkám členům RVH a všem fakultám.  
Následně proběhla k bodu jednání podrobná diskuze.  
Dr. Bělina požádal, aby zhodnocení reakce garantů předmětů profilujícího základu na studentská 
hodnocení bylo povinným bodem sebehodnotící zprávy ve fázi hodnocení studijního programu. 
Dle dr. Běliny by tato úprava zajistila, že minimálně garant studijního předmětu se o studentská 
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hodnocení zajímá a vyvozuje z těchto hodnocení závěry. Prof. Málek konstatoval, že zejména 
ve studijních programech s nízkou úrovní dostudovatelnosti jsou studentská hodnocení a reakce 
na ně velmi důležité. 
Některé podněty budou zapracovány do pracovního znění směrnice, které bude poskytnuto fakultám 
k další revizi. Prof. Málek poznamenal, že směrnici bude možno za určitě období opět revidovat 
a promítnout do jejího znění získané zkušenosti především z realizace hodnocení studijních programů 
na UPCE. 
 
4. Projednání kontrolních zpráv k institucionální akreditaci Univerzity Pardubice z oblastí vzdělávání 

Ekonomické obory a Informatika. 
Prof. Molková shrnula zadání kontrolních zpráv k institucionální akreditaci pro oblasti vzdělávání 
Ekonomické obory a Informatika. Členové RVH měli znění obou kontrolních zpráv k dispozici 
k prostudování od minulého jednání RVH.  
V otevřené diskuzi k tomuto bodu jednání byla diskutována především formální podoba předložených 
kontrolních zpráv. Členové RVH se shodli, že je třeba dodržovat ustanovení opatření rektora 
č. 10/2020, dle kterého se změny v akreditačních formulářích, které jsou přílohou kontrolní zprávy, 
vyznačují barevně, čímž je zajištěna přehlednost. U kontrolní zprávy za oblast vzdělávání Informatika 
tedy RVH požaduje úpravu personálních formulářů C-I, aby změny ve formulářích byly barevně 
odlišeny. Dále RVH požaduje obsah kontrolní zprávy za oblast vzdělávání Informatika upravit tak, 
aby odpovídal zadání, tzn. vypustit informace týkající se bakalářských studijních programů. 
 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice bere na vědomí předloženou podobu kontrolních zpráv 
k žádosti o udělení institucionální akreditace Univerzitě Pardubice za oblasti vzdělávání Ekonomické 
obory a Informatika a po úpravách kontrolní zprávy za oblast vzdělávání Informatika (vypuštění dat 
týkajících se bakalářských studijních programů) postoupí obě kontrolní zprávy Národnímu 
akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Různé. 
Prof. Molková přiblížila přítomným členům problematiku výměny členů odborných komisí RVH 
a definovala situace, ve kterých je třeba provést opětovný výběr posuzovatelů, resp. zpravodajů. 
Z otevřené diskuze vyplynul jednohlasný souhlas členů RVH, že tento výběr bude v kompetenci 
předsedů odborných komisí. 
Prof. Málek informoval přítomné členy o volbě nového předsednictva České konference rektorů 
a o připravovaných úpravách metodiky hodnocení českých výzkumných institucí. 
 
6. Závěr 
Prof. Málek poděkoval členům RVH za účast na jednání, informoval o termínu příštího jednání RVH, 
které se uskuteční 13. září 2021, a ukončil zasedání.  

 

 

Pardubice dne 14. června 2021 

 

 
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. v. r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


